
蓝牙连接不上怎么办？（连接/重连失败或连接重连速度很慢）

确 认 是 否 是 IOS8.0和 安 卓 系 统4.4 版 本 并 支 持 蓝 牙

4.0。

1. 由于蓝牙无线连接存在信号干扰的问题，可能每次连接的时间过

长，如果长时间连接不上，请确保操作在无磁场或无多蓝牙设备干扰

环境下进行

2. 关闭蓝牙再打开

3. 关闭手机后台应用或重启手机

4. 手机不要同时连接其他蓝牙设备或功能。

5. APP是否在后台正常运行，如果不在后台可能连接不上。

无法搜索到手环？

1. 因为手环蓝牙没有被手机搜索到，请确保手环处于有电，并激活状

态，且未与其它手机绑定，然后将手环靠近手机，如果仍然无效，请

关闭手机蓝牙，20秒后再重启手机蓝牙。

2.请确认手机打开GPS。

测量心率时为什么手环要戴紧？

手环采用光反射原理，通过光源穿透皮肤后，采集反射到传感器的信

号来计算您的心率，如果佩戴不紧，会有环境光进入传感器，会影响

测量精度。

已开启提醒功能为什么没有收到提醒？

安卓手机：确认手机与手环是连着的，连上后在手机设置里打开对应

的 权 限 ， 允 许 “ GloryFit”APP访 问 来 电 、 短 信 、 通 讯 录 ， 并 保

持 ”GloryFit”在 后 台 运 行 ； 如 果 手 机 安 装 有 安 全 软 件 ， 请 将

“GloryFit”添加为信任。

苹果手机：若连上后没有提醒，建议重启手机重新连接，再次连接手

环时，必须等手机弹出【蓝牙配对请求】，点击【配对】后才会有提

醒。

您 的 设 备 及 以 上



 
FCC Caution： 
This device complies with part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the 
following two conditions: (1) This device may not cause harmful interference, and (2) 
this device must accept any interference received, including interference that may 
cause undesired operation. 
 
Any Changes or modifications not expressly approved by the party responsible for 
compliance could void the user's authority to operate the equipment. 
 
Note: This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class 
B digital device, pursuant to part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to 
provide reasonable protection against harmful interference in a residential installation. 
This equipment generates uses and can radiate radio frequency energy and, if not 
installed and used in accordance with the instructions, may cause harmful interference 
to radio communications. However, there is no guarantee that interference will not 
occur in a particular installation. If this equipment does cause harmful interference to 
radio or television reception, which can be determined by turning the equipment off 
and on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or more of the 
following measures: 
-Reorient or relocate the receiving antenna. 
-Increase the separation between the equipment and receiver. 
-Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the 
receiver is connected. 
-Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help. 
 
The device has been evaluated to meet general RF exposure requirement. The device 
can be used in portable exposure condition without restriction.  
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